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                                               PROCES VERBAL 

 

                   Incheiat azi  29  martie 2013 în sedinţa  ordinară a consiliului local 

Pleşoiu,convocată în baza Dispoziţiei Primarului nr.60 din 22.03.2013 şi a art.39 alin.1 din 

Legea nr.215/2001 privind administraţia publică locală,republicată cu modificările şi 

completările ulterioare. 

                 Sunt prezenţi un număr de 12 consilieri din totalul de 13,lipsând motivat domnul 

Ghiţă Florentin, deci sedinţa este legal constituită. 

                Mai participă fără drept de vot  primarul,secretarul 

                 Doamna secretar Gavrila Zenovia arată că mandatul domnlui Mircescu Ilie ca 

preşedinte de şedinţă a expirat şi solicită să se facă propuneri. 

                Domnul Duţă Petre propune să fie ales presedinte de sedinţă domnul Măndescu 

Valeriu ,care a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU. 

                Domnul Măndescu Valeriu  preia conducerea lucrărilor şedinţei şi dă cuvântul  

doamnei secretar să prezinte procesul verbal al şedinţei din luna februarie 2013. 

                Supus la vot procesul verbal a fost aprobat cu 12 voturi PENTRU. 

 

               Dl.Neacsu Marin face precizarea că  raportul prezentat de doamna contabilă nu are 

valoare  şi să se facă adresă la compartimentul de impozite şi taxe  să prezinte lista de 

rămăşită. 

               Domnul preşedinte de şedinţă Măndescu Valeriu dă cuvântul domnului primar care 

prezintă ordinea de zi a şedinţei. 

               Domnilor consilieri, aşa cum aţi luat la cunoştiinţă din invitaţia primită vă rog să-mi 

permiteţi să vă prezint ordinea de zi a şedinţei. 

                1.Proiect de hotărâre cu privire la stabilirea suprafeţelor de pajişti permenente 

utilizate de Consiliul Local pentru care se depune cererea de sprijin  pentru campania 2013 la 

APIA. 

                2.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea sumei de 719 lei lunar pentru plata 

contribuţiei lunare de întreţinere datorată de doamna  Tudorache  Dumitra în calitate de 

beneficiar al serviciilor sociale acordate in Căminul pentru persoane vârstnice. 

                 Dl Neacsu Marin solicită să  treacă pe ordinea de zi şi proiectul de hotărâre cu 

privire la desemnare consilieri locali în comisia de receptie de punere in funcţiune la 

terminarea lucrărilor şi de receptie efectuate din bani publici sau cu fonduri finanţate 

international si proiectul de hotărâre cu privire la  constituirea comisiei  care sa participe 

alături de personalul primăriei la  la sigilarea şi citirea  contoarelor de apa atat de la 

persoanele fizice cât şi juridice , racordate la reteaua de apa şi canalizare a comunei Pleşoiu. 

              Dl Neacsu Marin /  Am primit raspuns , faptul că facem parte din aceasta asociatie  

nu inseamna că am dat sistemul. 

                Dl.primar am inceput demersurile pentru predarea sistemului. 

                Dl.Neacsu – dacă dăm sistemul  se majoreaza pretul la apa cu TVA. 

                Dl primar- Ni s-a spus că o săramana acelaşi preţ. 

                Dl.Neacsu ar mai fi o varianta cu infiinţarea  unui serviciu  separat ca societate. 

                Dl. Ghiţă Mihail – ce varianta ati făcut cu echipa de fotbal. 

                Dl.Marin- vaţi batut cu pumnul in piept că susţineţi echipa de fotbal. 

                Dl.Neacşu – dacă rămâne acelaş  pret este de acord 



                Dl.Mircescu    S-a propus pentru citire  

                Dl.Măndescu- avem oameni pentru citire ,se citesc contoarele in fiecare lună la toţi 

consumatorii. 

                 Dl primar a fost o variantă ca să pllatească lunar o sumă şi să se facă regularizarea 

la 6 luni. 

                 Problema este defecţiunile care apar şi nu le putem  face pentru că nu avem 

specialişti.Problema mai este şi că se aruncă  gunoaie in canalizare 

                Supusă la vot ordinea de zi a fost aprobată cu 12 voturi PENTRU., cu completarea 

proiectului de hotărâre cu privire la desemnare consilieri in comisia de recepţie a lucrărilor. 

                 Domnul primar prezintă proiectul de hotărâre cu privire la alocarea sumei de 719 

lei lunar  reprezentand  plata contribuţiei lunare de intreţinere datorată de doamna Tudorache 

Dumitra in calitate de beneficiar al serviciilor sociale acordate de Căminul de Batrâni  pentru 

persoane  vârstnice  Slatina. 

                  Acum  1-2 luni am luat hotărârea să plătim intreţinerea acestei femei,dar intre timp 

s-a majorat de la 690 la  719 lei. 

                 Proiectul de hotărâre este insotit de raportul  nr.1394 din 19.03.2013 şi de avizul 

comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local. 

                  Supus la vot proiect de hotărâre a fost aprobat cu 12 voturi PENTRU adoptandu-se 

HOATAREA NR. 9. 

                In continuare domnul preşedinte de şedinţă dă cuvântul domnului primar care  

prezintă proiectul de hotărâre cu privire la   stabilirea suprafeţelor de pajişti permanente 

utilizate de Consiliul Local pentru care se depune  cererea de sprijin  pentru campania 2013 la 

APIA. 

               Proiectul de hotărâre este insotit de raportul  NR.1386 din 19.03.2013 si de  adresa 

nr.. 27.927 din  12.03.2013 a agentiei de Plăţi şi Intervenţie pentru Agricultură a judetului 

Olt., precum şi de avizul comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local. 

               Supus la vot proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 12 voturi PENTRU ,adoptandu-

se HOTARERA NR.10. 

                 In continuare domnul  preşedinte de şedinţă Măndescu Valeriu dă cuvîntul 

domnului Neacsu Marin care prezintă proiectul de hotărâre cu privire la desemnare consilieri 

locali in comisia de recepţie şi de punere in funcţiune  la terminarea lucrărilor şi de recepţie 

finală efectuate din bani publici sau fonduri cu finanţare  internatională. Prin proiectul de 

hotărâre nu se fac propuneri. 

                  Dl viceprimar   daca comisia se face prin Dispoziţie a Primarului- primarul pune 

pe cine vrea. 

                    Dl. primar ,dar este dl.viceprimar din partea consilierilor, dar dacă dl.Neacşu vrea 

să facă parte din comisie, să  facă propuneri. 

                    Dl Neacu Marin propune să facă parte 2 consilieri de la USL şi 2 consilieri de la 

PUNR 

                    Dl.Nuţă Iulian propune pe domnii Duţă Petre şi Irimia Nicolae. 

                    Dl.Neacsu propune pe domnul Mircescu Ilie şi Neacsu Marin. 

                    Dl.preşedinte de sedinţă Măndescu Valeriu solicită să se voteze, au fost votaţi cu 

10 voturi  PENTRU şi 1 vot abţinere dl.Duţă Petre, 10 voturi PENTRU şi 1 vot abţinere 

dl..Irimia Nicolae. 

 Dl.Neacsu Marin şi Mircescu Ilie - 1 vot Pentru şi 10  voturi Impotrivă. 

                   Din comisia de recepţie vor fi desemnaţi să facă parte din partea consiliului local 

 dnii.Irimia Nicolae şi Duţă Petre, adoptandu-se astfel HOTARAREA NR.11. 

                   Dl.Neacsu – Primarul emite dispoziţii, dar să fie făcute public şi dispoziţiile 

primarului. 

                    Dl.Irimia Nicolae – vine vara termenul de vorbire să fie de 5 minute. 



                    Dl.Neacşu Marin- conform art.63 din Legea administraţie publice primarul are 

obligaţia  să prezinte  consiliului local un raport al primarului cu privire la starea economica a 

comunei. 

                   Doamna secretar-  si consilierii trebuie să prezinte raportul anual. 

                    Dl.Mircescu Ilie- să se facă o campanie pentru strîngerea gunoaielor şi 

informeaza că tabla  cu consiliul local  trebuie vopsită că a ruginit. 

                   Dl.preşedinte de şedinţă Măndescu Valeriu arată că problemele inscrise pe 

ordinea de zi s-au epuizat şi declară inchise lucrările şedinţei. 

                   Pentru care am incheiat preuzntul proces verbal. 

 

              PRESEDINTE DE SEDINTA                                     SECRETAR 

                   Mandescu Valeriu                                                 Zenovia Gavrila 

    

      

 

 

 

     

 


